



Styrelsemöte, Svenska Styrkelyftförbundet, SSF

Datum: 15 - 17 december 2017

Plats: Choice Hotel Friend

Närvarande:

Ordförande Johnny Wiklund (JW)

Kassör Thomas Högberg (TH)

Sekreterare Patrik Björk (PB)

Ledamot Pernilla Röhr (PR)

Ledamot Niklas Ek (NE)

Ledamot Malin Dalshoff (MD)

Ledamot Stina Sundling (SS)

Anställd personal: Robert Ericsson (RE), Lisa Jansson (LJ), Sara Brändström (SB)

§ 94 Mötets öppnande

Ordförande Johnny Wiklund förklarar mötet öppnat.

§ 95 Godkännande av dagordningen

Utsänt förslag till dagordningen godkändes.

§ 96 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Patrik Björk som är ordinarie sekreterare.

§ 97 Föregående mötesprotokoll / Bordlagda frågor

Föregående mötesprotokoll finns utsänt och publicerat på hemsidan. Mötet godkände detta. Inga bordlagda frågor.

§ 98 Mailbeslut

- Styrelsen har godkänt 2018 års tävlingskalender. Finns publicerad på hemsida.
- Motion till årsmöte gällande kvalgränser och rätt att delta på SM har inkommit till SSF. Utsänt till styrelsen. **Styrelsen rekommenderar avslag.**

§ 99 Rapporter

Få rapporter har inkommit till mötet så JW påtalar att det måste bli bättre från kommittéerna och information om detta måste ut. Nedan följer då några enligt mötesagendan.

A:Kansli. LJ hade en kort genomgång av nuvarande status på kansliet. Mycket att göra inför årsslut och planerad ledighet. Kansliet stänger den 22 december och öppnar igen måndag 8 januari 2018. Punkter som togs upp var att tränings och tävlingsutrustning som lånats ut kommer tillbaka smutsiga och inte skötta som vi kräver. Kansliet kommer vägra att hantera nedsmutsat återsänt material.



Beslut tas att återsänd smutsig utrustning som inte anses skött efter våra normer innebär att avsändaren inte får sin fraktkostnad i retur från förbundet.

Kansliet frågar om vilka åtgärder vi skall göra med de föreningar som inte uppfyllt sina åtaganden gällande antidoping typ "Vaccinera Klubben". SSF har varit otydliga både internt och externt om åtgärder så vi får gå ut med information och kontakta föreningar som inte uppfyllt ställda krav. Efter ett förslag från PB bestämdes följande: **Styrelsen beslutar att från 2019 kommer alla föreningar som ansöker om medlemskap i SSF att ha 8 veckor på sig att genomföra "Vaccinera Klubben". Ny förening blir interim medlem och om intyg inte finns inom 8 veckor beviljas ej medlemskap i SSF.**

Bräcke AK bestrider en tilläggsfaktura på en avgift som enligt styrelsebeslut skall betalas av alla föreningar och inga undantag görs så styrelsen står bakom kansliet att fortsätta arbetet med att få betalt av Bräcke.

Kansliet efterfrågar en samsyn på avgifter som tas ut vid utbildningar när det gäller olika aktiviteter och former av utbildningar som sker på olika platser och av olika arrangörer. Styrelsen anser detta är en fråga för kansli, sportchef och utbildningskommittén som får hantera detta framåt för ett beslut i frågan.

Distrikts & Föreningsutvecklare: SB berättar om sin kommande föräldradighet och planerna om arbete fram tills det blir dags att gå hem. Några föreningar har begärt utträde ur SSF. Dessa är Korpforeningen Mariestad, Vanheim AK samt Bifrost AK. Några föreningar kommer uteslutas av SSF pga utebliven aktivitet och dessa är Korpforeningen Orsa samt Vadsbo AK.

Sportchef: RE informerar kort om den EU-dom som nyss avgjort i de frågor som rör idrottens konkurrens och upphovsrättsskydd. Denna innebär sammanfattningsvis att man har rätt att kräva dispens för evenemang då man kan åberopa att man ansvarar och skyddar sig mot idrottens hälsa. Kort sagt att vi värnar om en dopingfri miljö och säkerheten för aktiva inom vår idrott. Mot bakgrund av att det nu blivit offentligt att ASK Eskilstunas lyftare Jörgen Ljungberg åter fällts för dopingbrott bör vi nu agera preventivt mot det mediadrev som kan uppstå samt att SSF bör kontakta föreningen då flera dopingfall just uppdagat hos ASK på senare tid. Hur säkerställer de arbetet mot doping och fusk i föreningen.

Med anledning av att några SM tävlingar på den klassiska sidan blivit för stora gällande antal deltagare måste SSF fundera på ett annat upplägg. Framför allt på inom klassisk lyftning och då U/J/V-SM har blivit så stora att arrangörer saknas. Under 2018 har vi redan problem med detta SM då tilltänkt arrangör hoppat av. Följande förslag diskuteras och bordläggs för vidare handläggning.

RE: Kvalgränser kvar. Viktklasser kvar. SM-kval de 10 bästa enligt koefficient per viktklass.

PB: Ett separat SM för ungdom/junior och ett separat SM för veteraner (master).

RE+Styrelse: Enligt nuvarande tävlingsregler ej någon förändring.



RE föreslår till styrelsen att vi från och med 2019 ej är med i på SM-veckorna under sommaren och istället är med på vinterveckan då man återinför och kör lag SM finaler. Ett förslag om att prispengar kan införas. Tävlingskommittén skall involveras i detta arbete och tillsammans med sportchef och styrelsen utarbeta ett förslag för framtiden. Förslag från RE att det tillsätts en ny kommitté som endast skall arbeta med våra SM och framtida upplägg. Denna bör bestå av sportchef, en ledamot från varje distrikt samt förbundsstyrelsen. Styrelsen ställer sig positiv till detta förslag och vi bör omgående påbörja arbetet med att få igång detta.

RE påtalar att det är mycket "snack" och frågetecken runt om i landet gällande uppvisningstävlingar, träningskonvent och annat runt sporten. Det anordnas fler och fler seminarier och uppvisningstävlingar och då uppstår frågor runt detta. RE påtalar att vi måste bli tydligare på vad som gäller runt detta och informera ut att SSF kan hjälpa till med dessa frågor och även vara behjälpliga de föreningar som önskar arrangera något event. "Vi måste hjälpa istället för att stjälpa" för det ger oss även en möjlighet att skapa intresse för vår sport. RE presenterar ett avtalsförslag från hyrbilsföretaget MABI. Detta innebär endast att vi kan hyra bil till rabatterat pris och är inget bindande avtal.

§ 100 Idrottslyftet

SB kommer följa upp gamla ansökningar och eventuellt dra tillbaka beviljade medel om föreningen inte har uppfyllt de kriterier som man sökt medel för. Förberedelse för att öppna upp för 2018 års ansökningar. Nya rutiner för "särredovisning" av dessa medel införs från 2018. LJ har information om detta och informerar kassör.

§ 101 Databasen

Information om att arbete pågår. Vi är i lite "tidsnöd" om vi skall vara igång till 2018. RE kontaktar representanter för företaget.

§ 102 Kommande internationella tävlingar "nulägesrapport"

JW informerar om status och pågående arbetet. Vi har problem med sponsorer för EM i Helsingborg och arbetsgruppen fungerar inte. Vi ser att det kommer bli ett stort underskott så alla krafter måste sättas in att jaga på. Förslag från NE att vi anlitar professionell hjälp. NE kommer se över möjligheter till detta. I övrigt pågår arbetet och ett flertal möten är inplanerade under våren. SSF måste hjälpa Sydsvenska distriktet för det är svårt intresse från många av föreningarna och vi kan inte lägga allt ansvar på HAK Greppet. JW, RE och MD planerar vidare.

§ 103 Måldokument år 2014 - 2018 samt nytt gällande år 2019 - 2022

SS ansvarar för utvärdering av nuvarande dokument (2014 - 2018) samt nya mål för kommande period 2019 - 2022. SS återrapporterar på kommande möte.



§ 104 Ekonomisk rapport

TH presenterar en nulägesrapport efter november månads kända händelser. Vi har haft en fortsatt tillväxt och mycket god likviditet. Omsättningen år 2017 är visar på att vi fortsätter växa och balansomslutningen ökar. Idag har vi en ekonomi i balans med tillfredställande buffert som ger utrymme för oförutsedda händelser och fortsatt stabilitet i förbundets ekonomi. Våra totala intäkter och kostnader fortsätter att öka i takt med att verksamheten expanderar. Intäktssidan kommer även i fortsättningen att till största delen utgöras av statliga medel via RF. Sammantaget innebär det att vi behöver ha fortsatt fokus på hur vårt egna kapital utvecklas, så att vi har en god beredskap i händelse av att det skulle bli ändrade förutsättningar av negativ karaktär gällande framtida tilldelning av RF-medel. Det är vår förhoppning att även det beräknade resultatet för 2017 kommer att bidra till att stärka det egna "kärnkapitalet".

§ 105 Budgetplanering / Förslag till verksamhetsåret 2018

TH presenterar det budgetförslag som arbetats fram via eskanden samt på kända poster såsom inkommande bidrag mm. Det som oroar är de underskott vi ser på internationella tävlingar och PB påtalar att vi kanske bör ta pengar från tävlingsbudgeten och täcka upp. PB tycker denna är allt för stor i relation till nuvarande år och ifrågasätter eskad summa. TH påtalar att budget är ett styrmedel och att vi kan följa upp detta löpande under 2018 men att det är en punkt att beakta. **Styrelsen godkänner presenterad budget och att denna skall vara ett styrmedel för år 2018 och att resultat bör följas upp när vi är klara med utfallet på EM Helsingborg.**

§ 106 Övriga frågor

SSF behöver på sikt köpa in både ett nytt domarsystem men även ett nytt tävlingsprogram. Vårt nuvarande domarsystem är gammalt och inte modernt och vårt tävlingsprogram är allt för sårbart då vi inte kan ändra och anpassa detta om förändringar sker framåt.

Beslut om att vi kontaktar representant för "Good Lift" tävlingsprogram för att undersöka prisbild.

En extra resurs till kansliet skall sökas och vi skall söka en person med lönebidrag. Personalansvariga hanterar detta med stöd av MD som via sitt yrke har kunskaper runt detta. Personalansvariga skall upprätta ett förslag till "årskalender" för SSF där man redan nu har ledigheter och kanslitider klara. Viktigt inför kommande ledigheter såsom semesterperiod, jul-nyår samt helgdagar. Det har framkommit uppgifter om att barn deltagit i uppvisningslyftning på en SSF sanktionerad tävling vilket strider mot gällande tävlingsregler.



Beslut om att det inte är tillåtet för ungdomar under 11 år att på en av SSF sanktionerad tävling bedriva uppvisningslyftning på podiet.

Styrelsen lämnar ett förslag till Tävlingskommittén och Elitkommittén att överväga om att på SM vintervecka kör klassiks lyftning och på sommaren utrustat. Återkoppling till mötet helgen 10 till 11 februari 2018.

§ 107 Nästa möte

Nästa möte blir fredagen den 9 februari i Örebro då styrelsen träffas på klockan 13.00. På lördagen 10 februari startar planerad SDF konferens som avslutas på söndagen 11 februari

§ 108 Mötets avslut

Ordförande JW tackar de närvarande och avslutar mötet.



Johnny Wiklund, ordförande



Patrik Björk, mötessekreterare

